

承诺 Declaration

1. 本人承诺以上表格中填写的信息均为真实完整有效;
I declare that the information provided in support of this application is accurate and complete;
2. 本人已知晓《中华人民共和国仲裁法》第十三条的规定;
I am clearly aware of the Article 13 of the Arbitration Law of the People's Republic of China;
3. 本人未有过犯罪记录或行为失当而致使失去担任仲裁员的能力;
I have never committed any crime nor determined improper behavior which would probably lead to disqualified as the arbitrator.
4. 本人承诺充分履行仲裁员职责, 遵守职业道德, 遵守仲裁员守则及相关管理规定。
I promise to fully perform the duties of arbitrator, abide by professional ethics, abide by the code of arbitrator and relevant management regulations.
5. 本人确认, 大连仲裁委员会(大连国际仲裁院)有权在选定或指定仲裁员时根据需要向第三人披露以上表格中的信息。
Any information filled in this form might be disclosed by DIAC to particular third party, when necessary, in case I would be appointed as the arbitrator in arbitration.

基于以上承诺 Based on the above statements:

☐ 本人愿意担任大连仲裁委员会(大连国际仲裁院)的仲裁员。

I am willing to act as an arbitrator of DIAC.

签名:

Signature:

日期:

Date:

年月日